
 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

DAGSORDEN & REFERAT 

 

DATO 12-11-2024 TIDSRUM 17.00-19.00 REFERENT Morten 

 

DELTAGERE 

Mette Grønlund X Morten Thøgersen X Pernille Erikstrup X Trine Steenbuch X 

Jesper Svendsen X Tobias Bühring X Trine Troelsen % Dina Al-khafaf X 

Mads Elm-Bagger % Tseganesh Tamirat % Peter N. Christensen X Jakob Faurholt X 

Yasser 8.I X Ask 8.I X Suppleant    

 

TID  EMNE TOVHOLDER  

10 min 
Velkommen, gennemgang af dagsorden, valg af referent og 

ordstyrer 
Tobias 

REFERAT 
Starter med en runde, hvor alle præsenterer sig og fortæller lidt om hvad man 

håber på at få ud af mødet. 

20 min Orientering fra ledelsen Mette 

REFERAT 

Cykelsæt til årgange: 

- Vi har fået cykler til 2 klasser, med hjelme og veste. 

- Vi er i gang med at få klargjort opbevaring til alle cyklerne og finde ud af 

en serviceaftale. 

- Der spørges ind til cykelprøver på skolen af Pernille og der drøftes om 

der skal være en cykelprøve inden man kan tage cyklerne i brug. Eleverne 

bringer i spil at det har været tilfældet på deres tidligere skole. 

Vi tager det med til cykeludvalget, hvor det drøftes om det er et krav 

inden man bruge cyklerne. 

Skoleudviklingssamtale: 

- Udsat indtil dato er fundet – indtil videre er arbejdsdatoen d. 15. januar. 

- Det vil blive meldt ud når den præcise dato er fundet. 

Sygefravær: 

- Prognosen lige nu viser 14,6 og måltallet for organisationen er 12,0. 

- Det er en lille stigning i forhold til sidste år. 
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TID  EMNE TOVHOLDER  

- KKFO: 8,8 Skole 16,0. 

- Vi kan se hvad stigningen skyldes og beror især på langtidsfravær i 

forbindelse med operationer. 

- Vi har haft det drøftet i vores lokale MED-udvalg, hvor vi vender tilbage til 

fraværet. 

Mangfoldige børnefællesskaber: 

Få referat af Mette. 

Tobias bringer op at det skal bringes til dagsordenen, når vi nærmer os noget 

mere konkret i skolebestyrelsen. Her kan vi snakke om hvad det har af betydning 

for de enkelte børnefællesskaber og i forældregrupper. 

 

Pædagogisk tilsyn: 

Pædagogisk tilsyn har været til stede for at observere på KKFO’en. 

Torsdag d. 21/11 kl. 15:00 – 18:00 vil der være faglig dialog hvor observationerne 

og institutionens pædagogiske virke gennemgås i dialog med konsulenten. 

Vi vil meget gerne have forældre med til samtalen, men der er alternativer, hvis 

man ikke har tiden til det. 

Tobias & Peter må man gerne ringe til. 

10 min Nyt fra elevrådet Elever 

REFERAT 

Hvad sker der for tiden i elevrådet: 

- Eleverne snakker meget om skolegården for tiden, hvor de mener der er 

mange ting der allerede er i gang, med fokus på de gode pauser. 

- Snakke om hvad den gode lærer er, som blev præsenteret på lærernes 

og pædagogernes dag. 

- Øvelser fra børns vilkår, som skulle hjælpe til hvordan man kommer i mål 

med tingene som elevråd. 

- Sidste uge var elevrådet med på ungdomsøen hvor emnet var 

præstationskultur. 

- 4 elever har meldt sig til et trivselsudvalg og andre elever har valgt at have 

fokus på EAT-maden. 

Hvad ønsker eleverne sig: 

- De bringer mobilfri skole med sig, som et punkt de ønsker at ændre 

tilbage til hvordan det var.  

Det drøftes at det er noget der skal bringes ud til alle i organisationen, før 

det tages op igen på et bestyrelsesmøde. 

- Remedier der bliver ødelagt og dermed mangler i spilcafeen i 

udskolingen, som gerne skulle være der, da det er et populært rum. 

- Problematisk med bolde udlån i stedet for bolde til egen klasse. Der er i 

dag lavet et nyt system i forhold til udlån af bolde, som skal afprøves nu. 

Der er et fokus på at der skal være åbent steder, så der sættes 

spørgsmålstegn ved om det kan lykkes. 

- Skal man være udenfor i de koldere vintermåneder, eller er der 

alternative løsninger man kan gøre brug af? 
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10 min Evaluering af åbent hus Skoleledelsen 

REFERAT 

Stor succes I forhold til arrangementets organisation og tidligere afholdte åbent 

hus. 

Stort fremmøde af forældre inden for og uden for eget distrikt. 

Mange forældre var opmærksomme på muligheden for at tale med forældre 

som har børn på skolen, da de jo må sige sandheden. 

Den store online tilstedeværelse, samt den fysiske tilstedeværelse i 

børnehaverne virker til at have haft en effekt. Derudover virker det til at 

systematiske E-Boks beskeder også har haft en effekt. 

At dagen ligger på en anden dag end andres åbent hus, har også en betydning. 

Emner der blev talt om: 

- Klassestørrelser og elevoptag 

- Tosprogsprocent 

- Antal voksne i klasser 

- Bevægelse i undervisningen. 

Mandagen efter åbent hus, kom der yderligere 8-10 forældre for at høre mere 

om Bellahøj Skole & KKFO. Helena og Morten tog imod og viste rundt, mens 

snakken gik. 

Ønsker til næste år: 

- Mødes måske en halv time før, for at tale ind i programmet for dagen. 

- Muligheden for forældreguides, lige som dem fra KKFO’en der viste 

rundt. 

- Flere forældre med. 

- T-Shirts til de involverede parter, så det er synligt for de besøgende 

hvem de kan tale med. 

Der er bred enighed i skolebestyrelsen om at den massive investering i aftener 

som denne er en god prioritering i forhold til skolens fremtidige renomme. 

10 min Pause  

35 min 

Drøftelse om forældredeltagelse 

• Drøftelse i grupper om: 

o Det gode forældremøde 

o Forældrearrangementer på tværs af klasser 

Tobias 

REFERAT 

Vi drøfter i grupper: 

- Hvorfor har vi forældremøder og hvad er det gode forældremøde? 

Gruppernes pointer: 

Forældresamarbejdet er en vigtig forudsætning for den enkelte elevs trivsel. 

Der er et fokus på Informationsniveau og hvordan man som forældre, kan 

bidrage til fællesskabet, især omkring nye forældre i børnehaveklassen.  

Hvilke roller kan man påtage sig udover de klassiske roller? 
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Muligheden for at forældre kan møde hinanden på tværs i forbindelse med 

traditionelle arrangementer. 

Vi skal blive bedre til at synliggøre traditioner igennem et årshjul. 

Det ses at jo bedre samarbejde der er imellem forældrene og skolen, jo færre 

konflikter ser vi i klassefællesskabet. 

Fokusset fra dem der ikke vil, skal i stedet flyttes til dem der gerne vil bidrage til 

fællesskabet. 

Jakob og Tobias (muligvis flere) snakker om en mere konkret tilgang i forhold til 

at gøre forældresamarbejdet mere attraktivt, både som skole og bestyrelse. 

10 min Lukket punkt Mette 

REFERAT  

5 min 

Eventuelt: 

- Ordensregler 

- Sociale mediekontrakter 

 

REFERAT 

- Ordensregler: 

o Der efterspørges en gennemgang og et genbesøg i 

ordensreglerne i skolebestyrelsen. 

o Der snakkes om at personalegruppen kunne kigge hvad behovet 

er og hvad det kalder på. 

- Sociale mediekontrakter: 

o Er det noget der er snakket om i bestyrelsen før? 

▪ Nej det er der ikke.  

o Kunne det evt. komme på som et punkt på en fremtidig 

dagsorden i skolebestyrelsen? 

 


